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ARUPÄRIMINE 

Tänavu talvel veeti lund linnast välja suurtes kogustes. Lume ladustamiskohti oli linnal teadupärast 

mitu tükki. Nende kohtade vaatlusel selgub, et maa-alad on lume sulamise järel koledad ning 

heitmeid (killustik ja muud heitmeid) täis ning nimetatud rohealad on seetõttu kasutuskõlbmatud 

ja visuaalselt häirivad. 

Seoses selle asjaoluga, soovime teada: 

1. Kas, kelle raha eest ja mis ajaks toimub nende platside korrastus? 

 

Soovime abilinnapealt nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  
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